
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 26. 5. 2022 od 19:00 v provozovně Waid 

(Lublaňská 5, Praha). 

 

Program: 

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

2) Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

3) Schválení Ekonomické činnosti UZEL 2022 (typ: hlasování, délka: 10 minut, vede: P. Mašinda) 

4) Nadcházející akce (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: O. Rychtera) 

5) Různé (typ: diskuze, délka: 45 minut, vede: J. Kosina) 

 

Přítomní členové Představenstva: 

 

Jiří Kosina 

Michaela Frebortová 

Jiří Čížek 

Tomáš Váňa 

Ondřej Rychtera 

 

Hosté: 

 

Pavel Mašinda 

Jakub Ťukal 

Jáchym Thon  

Šimon Čtrnáct 

Martin Štekl 

Adam Hlubuček 

 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Kosina) 

 

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání 

 

OHP: 5, 5:0:0 

Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Kosina) 

 

Jiří K. odkazuje na zápis z předchozí schůze uveřejněný na webových stránkách a stručně seznamuje 

přísedící s jeho obsahem. Následně vyzývá k nahlášení případných faktických chyb či nedostatků 

v oblasti gramatiky. Nedostává se mu námitek, přistupuje tedy k hlasování o jeho schválení. 

 

Představenstvo hlasuje o schválení zápisu ze schůze konané 1.12.2021 

 

OHP: 5, 4:0:1 

Zápis byl schválen. 

 

  



3. Schválení Ekonomické činnosti UZEL 2022 (typ: hlasování, délka: 10 minut, vede: P. 

Mašinda) 

 

Pavel M. představuje svůj návrh podoby Ekonomické činnosti UZEL 2022 a zmiňuje především rostoucí 

náklady na dopravu a ubytování, jež se promítnou na každoročním nárůstu celkové ceny na účastníka. 

Přísedící důvodům navýšení ceny rozumí a po krátké diskuzi se přechází k hlasování. 

 

Představenstvo hlasuje o návrhu podoby dokumentu Ekonomická činnost UZEL 2022 

 

OHP: 5, 5:0:0 

Návrh byl schválen. 

 

4. Nadcházející akce (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: O. Rychtera) 

 

Ondřej R. započíná debatu připomenutím akce pořádané Zdeňkem M. Jedná se o jednodenní výlet s 

možností zapůjčení lodí a následného splutí části řeky Sázavy. Akce se má konat během června a 

přihlášky je možné zasílat do konce příštího týdne. 

 

Na Ondřeje R. navazuje Jiří K. oznámením o plánovaném předprázdninovém generálním úklidu 

klubovny. Zároveň žádá přísedící, aby po zveřejnění přesného data neváhali s účastí, protože rýžáků a 

hadrů je jen omezené množství a očekávaný zájem je vysoký. 

 

Ondřej R. přitakává Jiřímu K., přičemž zmiňuje i poslední plánovanou předprázdninovou akci související 

s úklidem, a to Loučení s letním semestrem. 

 

Jako další se slova ujímá Jiří Č., který informuje o prozatím jediné oficiální prázdninové akci – 

Infrastrukturním šotovýletu vol. 8. Zároveň upřesňuje, že akce se bude konat v první polovině srpna a 

přesné datum bude zveřejněno skrze sociální sítě. Většina přísedících po tomto oznámení neskrývá 

nadšení a někteří zúčastnění si z radosti musí přiobjednat občerstvení. 

 

Debata se následně přesouvá ke každoroční akci Pražské nádražky, tradičně organizované Zdeňkem M. 

a Ondřejem H. Její oficiální oznámení doposud neproběhlo a v rámci přísedících nebyly zjištěny žádné 

informace o konání této akce. Jiří K. dává příslib, že se na tuto akci „poptá“ obvyklých organizátorů. 

 

Diskuzi k bodu 4 přerušuje Tomáš V., který upozornil na nově příchozí pozadí něžného pohlaví. Tato 

skutečnost diskuzi nadobro ukončila (jednalo se o osobu neúčastnící se schůze – pozn. autora). 

 

5. Různé (typ: diskuzi, délka: 45 minut, vede: J. Kosina) 

 

Po krátké přestávce zahajuje debatu k 5. bodu Jiří K., který postupně předává slovo každému, kdo o něj 

žádá. 

 

Prvním je Pavel M., který navrhuje zahájit jednání se SKAS (studentská komora akademického senátu) 

ohledně možnosti využití jimi vlastněných prostor ve 4. patře. Pavel M. se domnívá, že prostory by se 

po menší rekonstrukci daly lépe využít např. jakožto „týmová studovna“. Většina přísedících s návrhem 

souhlasí, přičemž Jakub Ť. se nabízí jako zprostředkovatel dohody se SKAS. Návrh se obešel bez dalších 

připomínek, Jiří K. tedy děkuje Jakubovi Ť. i Pavlovi M. a předává slovo Jáchymovi T. 

 



Jáchym T. krátce informuje o nabídce spolupráce s firmou Delloite od Petra Š., čímž apeluje především 

na členy představenstva, aby s Petrem Š. zahájili případné jednání. Jiří K. děkuje za informaci a slibuje, 

že Petra Š. osobně kontaktuje. 

 

Jako další se o slovo hlásí Tomáš V. s tématem financí. Hlavní myšlenkou je připomenutí na nutnost 

šetrného a zodpovědného zacházení s financemi klubu, týkajícího se především vybavení klubovny. 

Zbytek přísedících bere připomínku na vědomí. 

 

Následně do diskuze přispívá Šimon Č., který se rozhodl zhostit organizace nové akce, a to Orientačního 

běhu MHD. Po stručném seznámení přísedících s hlavní myšlenkou akce a možných organizačních 

obtížích, začíná debata o přibližném konání akce. Po krátké výměně názorů dospívá společně s Jiřím K. 

ke konsenzu, že ideálním obdobím pro konání akce by byla první polovina příštího letního semestru. 

Jiří K. děkuje Šimonovi Č. za odhodlání organizovat takto rozsáhlou akci a předává slovo Jiřímu Č. 

 

Jiří Č. stručně informuje o nadměrné spotřebě kávy v klubovně nejen členy klubu a navrhuje zavést 

kompenzační opatření. Členové představenstva se shodli, že o podobě opatření bude nutné nadále 

jednat a jeho platnost odhadují na začátek nového akademického roku. 

 

V dalším příspěvku upozorňuje Pavel M. na podmínky čerpání z FSP, jímž poskytlo ČVUT klubu eFDrive 

finance na seznamovací kurz Uzel 2022. Na Pavla M. reaguje Jiří Č. příslibem, že se s podmínkami 

čerpání lépe seznámí. 

 

Posledním přispívajícím je Ondřej R., který navrhuje sestavit harmonogram a podrobnou strukturu akcí 

ve druhé polovině roku. Krátce seznamuje přísedící s myšlenkou hlavních organizátorů akcí ve formě 

1+1, tedy organizátor + ekonom a jejich funkcemi. Od tohoto systému si slibuje lepší přehlednost, 

organizaci i financování akcí. Zbylí členové představenstva s návrhem bezvýhradně souhlasí a Jiří K. 

žádá Ondřeje R. o uvedení systému v praxi. 

 

S pokročilou noční hodinou začínají jednotky pozornosti účastníků klesat a diskuzi začínají silně 

ovlivňovat slečny zaplňující provozovnu. Vzhledem k faktu, že již nikdo nemá další relevantní téma 

k řešení, děkuje Jiří K. všem přítomným za účast a příspěvky do diskuzí. 

 

Poté schůze skončila. 

 

 

  



 


